
BOA.0002.2.2.2023 

RADA MIEJSKA PNIEWY 

  

PROTOKÓŁ NR LII/23 

z LII sesji Rady Miejskiej Pniewy,  

odbytej w dniu 30 marca 2023 r.  

w Bibliotece Publicznej Centrum Kultury Pniewy ul. Wolności 6  

  

LII sesję Rady Miejskiej Pniewy rozpoczęto w dniu 30 marca 2023 r.  

o godz. 15.30 i zakończono w dniu 30 marca 2023 r. o godz. 18.50. 

  

Na ogólna liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczyło 15 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

  

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

1.    Burmistrz Gminy – Jarosław Przewoźny 

2.    Zastępca Burmistrza Gminy – Józef Ćwiertnia 

3.    Radna Powiatu Szamotulskiego – Bernadeta Markiewicz 

4.    Radny Powiatu Szamotulskiego – Sławomir Chamczyk 

5.    Skarbnik Gminy – Elżbieta Bandurowicz 

6.    Sekretarz Gminy – Justyna Chamczyk 

7.    Pracownicy Urzędu Miejskiego Pniewy  

8.    Kierownicy Gminnych Jednostek Organizacyjnych 

9.    Sołtysi Gminy Pniewy 

10. Mieszkańcy 

Lista obecności gości stanowi załącznik 2 do niniejszego protokołu  

  

Porządek obrad 

1.    Otwarcie sesji. 

2.    Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3.    Przyjęcie protokołu z L sesji. 

4.    Przyjęcie porządku obrad.  

5.    Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 



6.    Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7.    Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

8.    Ocena funkcjonowania systemu odbioru odpadów komunalnych.  

9.    Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2024. (druk 

416/23)  

10. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Pniewy w 2023 roku”. 

(druk 417/23)  

11. Podjęcie uchwały w sprawie „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Dęborzyce”.(druk 

418A/23)  

12. Podjęcie uchwały w sprawie „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Kikowo”.(druk 

419/23)  

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w rejonie położonego w 

rejonie ulicy Piastowskiej w Pniewach.(druk 420A/23)  

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu działek ewidencyjnych o nr 110/3, 109/1, 110/2, 297 i 

31/1 położonych w miejscowości Rudka. (druk 421/23)  

15. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023. (druk 422/23)  

16. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pniewy na lata 2023-2032. (druk 423/23)  

17. Interpelacje i zapytania radnych. 

18. Wolne wnioski i informacje. 

19. Zakończenie. 

  

1.    Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak dokonał otwarcia LII 

sesji, witając radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Gminy Pniewy Jarosława 

Przewoźnego, Radnych Powiatu Szamotulskiego, Zastępcę Burmistrza Gminy, 

Skarbnika oraz Sekretarza Gminy, pracowników Urzędu Miejskiego, mieszkańców 

oraz wszystkich obserwujących obrady online. 

Przewodniczący poinformował zgodnie z wymogami RODO, że obrady Rady 

Miejskiej Pniewy są transmitowane na żywo i utrwalane. Szczegółowe informacje i 

nagrania dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego i w Biuletynie 



Informacji Publicznej. Jednocześnie przypomniał, że wszelkie wystąpienia i 

wypowiedzi poszczególnych osób muszą być zgodne z obowiązującymi przepisami 

dotyczącymi ochrony danych osobowych.  

Ponadto poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o dostępności cyfrowej 

transmisje sesji podlegają transkrypcji.  

W związku z trwającymi działaniami wojennymi na Ukrainie Przewodniczący poprosił 

o uczczenie minutą ciszy ofiar wojny. 

Ponadto złożył radnemu Szymonowi Krawczykowi życzenia urodzinowe. 

  

2.    Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak zwrócił się do radnych o 

potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Na tej podstawie stwierdził, że na 

ogólną liczbę 15 radnych – w sesji potwierdziło obecność 14, co wobec ustawowego 

składu Rady stanowi kworum umożliwiające kontynuację obrad jak i podejmowanie 

prawomocnych uchwał (nieobecni radni: Mateusz Kajzderski). 

  

3.    Przyjęcie protokołu z LI sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak poinformował, że protokół z sesji 

został przesłany radnym elektronicznie oraz był dostępny w formie analogowej w 

Biurze Rady. Zapytał, czy Rada przyjmuje protokół bez czytania, bądź zgłasza w tym 

przedmiocie uwagi? 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z LI sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, 

Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, 



Marek Wendt 

NIEOBECNI (1) 

Mateusz Kajzderski 

 

4.    Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że nie wpłynął 

pisemny wniosek dotyczący porządku obrad. 

  

5.    Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak odczytał informację o 

działaniach w okresie międzysesyjnym. 

Informacja Przewodniczącego Rady stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

  

6.    Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Gminy Pniewy Jarosław Przewoźny przedstawił sprawozdanie z 

działalności w okresie międzysesyjnym od dnia 2 marca 2023 r. do 30 marca 2023 r. 

- zgodnie z załącznikiem nr 4 do niniejszego protokołu.  

  

W odniesieniu do informacji Burmistrza, w celu uzyskania szczegółowych informacji  

zapytania złożyli radni: 

− Marek Wendt o spotkanie w sprawie odszkodowania od Powiatu oraz o postęp 

działań dla budowy obwodnicy miasta, 

− Janusz Ratajczak o farmy fotowoltaiczne na terenie gminy Pniewy. 

 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Jarosław Przewoźny, Zastępca Burmistrza Józef 

Ćwiertnia  

  

7.    Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że nie przyjęto 

żadnych wniosków. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił protokół z posiedzenia komisji z dnia 

13 marca br. Tematem posiedzenia była kontrola prawidłowości udzielonych 



zwolnień i umorzeń podatkowych w 2022 r. oraz analiza dotacji udzielonych z 

budżetu Gminy dla stowarzyszeń w 2022 r.  

  

8. Ocena funkcjonowania systemu odbioru odpadów komunalnych. 

 

O godz. 16.10 na sesję przybył radny Mateusz Kajzderski. Skład Rady – 15 osób. 

 

Ocenę funkcjonowania systemu odbioru odpadów komunalnych przedstawił 

Samodzielny Referent Damian Dubiel. 

Informacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o sprawdzenie kworum.  

 

W odniesieniu do przedstawionej oceny zapytania złożyli radni: 

− Teresa Smorawska zapytała o kwestię wystawiania faktur i możliwego wzrostu 

opłat, 

− Mateusz Kajzderski zapytał o przybliżone koszty utylizacji poszczególnych frakcji 

w stosunku do odpadów zmieszanych oraz czy system pokrywa faktyczną ilość 

osób zamieszkujących w naszej gminie, 

− Krzysztof Matuszak zapytał, czy podniesienie dochodu rozporządzalnego teraz 

daje nam powrót do stawek pierwotnych, przyjętych w uchwale w ubiegłym roku. 

 

Odpowiedzi udzielił Referent Damian Dubiel, Burmistrz Jarosław Przewoźny oraz 

Zastępca Burmistrza Józef Ćwiertnia.  

 

O godz. 16.48 Przewodniczący Rady ogłosił 15 minutową przerwę w obradach. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2024. 

(druk 416/23) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Kierownik Ref. 

Promocji Anna Fliger 

  

Radna Teresa Smorawska wyraziła pogląd, że szanuje opinię sołectw za 

utworzeniem funduszu sołeckiego. Nie ma uwag do tego. To jest ich zdanie. Jednak 



będzie solidaryzowała się z mniejszością, głosującą przeciw. Uznała, że 

poszkodowane zostaną mniejsze sołectwa. 700 tys. zł na fundusz sołecki to 

znacząca kwota w budżecie w tak ciężkich czasach, przy wielu rozpoczętych 

inwestycjach. Poprosiła o dobre zrozumienie tematu.  

 

Radny Zbigniew Drgas stwierdził, że skoro wolą sołtysów było wprowadzić fundusz, 

to z pewnością będzie głosował za. 

 

Radny Paweł Prętki poprosił o informację dotyczącą współczynnika zadłużenia gminy 

w stosunku do wydatków bieżących. Zapytał, czy niewykorzystane środki z funduszu 

przejdą na rok kolejny? 

 

Do powyższych pytań odniosła się Skarbnik Elżbieta Bandurowicz. 

 

Radny Paweł Prętki zwrócił się do burmistrza o wyjaśnienie dotychczasowej formy 

przekazywania środków sołectwom. Wskazywał również na konieczność korzystania 

z dofinansowań unijnych, na co musimy mieć zagwarantowane środki własne. 

Wyraził jednak obawy, że wysokie koszty bieżące mogą to uniemożliwić. 

 

O godz. 17.22 sesję opuścił radny Szymon Krawczyk, przybył o 17.25 

 

Burmistrz odniósł się do wypowiedzi radnego Pawła Prętkiego.  

 

Radny Mateusz Kajzderski wskazał, że istotny jest dla niego zrównoważony rozwój. 

Jeżeli fundusz sołecki ma działać na korzyść tego rozwoju, to należy go przyjąć.  

 

Radny Przemysław Chojan odniósł się do wypowiedzi radnej Smorawskiej.  

Podkreślił, że poprzednie uchwały podejmowane były w oparciu o wolę sołtysów. 

Teraz też powinniśmy postąpić właśnie w ten sposób, niezależnie jaka to jest 

większość. Sołtysi są na tyle godnymi zaufania ludźmi, że wiedzą co robią i 

powinniśmy dać szansę na wydzielenie tego funduszu.  



Radna Teresa Smorawska (ad vocem) odniosła się do wypowiedzi radnego Chojana. 

Żadna uchwała nie wzbudziła takich emocji i odzewu wśród radnych. Wierzy, że 

sołtysi sobie poradzą, jednak obawia się tego, co za tym idzie. 

 

Radny Janusz Ratajczak zapytał, czy w ramach wydzielonego funduszu sołeckiego 

będzie finansowane utrzymanie gminnych świetlic i czy są szanse na 

dofinansowanie. 

 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Gminy.  

 

Radny Jacek Piechocki każdorazowo przy podejmowaniu uchwał o funduszu 

poprzedzone to było wolą sołtysów. Uważa, że powinniśmy dać szansę sołtysom i 

mieszkańcom wsi na realizację ich celów. W tym roku głosowanie było tajne. Sołtysi 

nie głosowali pod niczyim naciskiem. Demokracja wygrała. Większość sołtysów jest 

za funduszem. Głosowanie powinno być zgodnie z wolą sołtysów. 

 

Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak poinformował, że ustawa o funduszu 

sołeckim funkcjonuje od dawna. Wówczas samorządy były bogatsze, łatwiej było 

wydzielić fundusz sołecki z budżetu gminy. W tej chwili bardzo trudno będzie z 

budżetu wydzielić kolejne znaczone środki. Ale to nie znaczy, że nie powinniśmy 

spróbować. Powinniśmy to wyzwanie podjąć i przynajmniej przez kilka lat ten 

fundusz sołecki utrzymać.  

 

Radna Jolanta Graś szanuje wolę większości i będzie głosowała za funduszem.  

Obawia się jedynie losu małych sołectw.   

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego poinformował, iż Komisja wyraziła 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2024. (druk 416/23).  

 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, 

Eugeniusz Skubiszyński, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

PRZECIW (1) 

Teresa Smorawska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Prętki 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska, 

trzynastoma głosami za, przy jednym głosie przeciw i jednym wstrzymującym, 

podjęła 

UCHWAŁĘ NR LII/405/23 

w sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2024 

Uchwała stanowi załącznik 6 do niniejszego protokołu 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Pniewy w 2023 roku”. (druk 417/23) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawił zgodnie z treścią Inspektor Adam Graja. 

  

Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak zapytał co z opieką nad zwierzętami 

bezdomnymi ze schroniska w Posadówku? 

 

Wyjaśnień udzielił Inspektor Adam Graja. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego poinformował, iż Komisja wyraziła 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

  



Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Pniewy w 2023 roku”. (druk 

417/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 

Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, 

Lech Stępień, Marek Wendt 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LII/406/23 

w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Pniewy w 2023 roku” 

Uchwała stanowi załącznik 7 do niniejszego protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi 

Dęborzyce”.(druk 418A/23) 

 

O godz. 18.07 salę obrad opuścił Radny Mateusz Kajzderski, powrócił o 18.13. 

 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Kierownik Referatu 

Środków Zewnętrznych Aleksandra Gularek. 

  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego poinformował, iż Komisja wyraziła 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

  



Radny Mateusz Kajzderski nie brał udziału w głosowaniu. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Dęborzyce”.(druk 418A/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Szymon Krawczyk, Krzysztof 

Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Jacek Siminiak, 

Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, 

Marek Wendt 

BRAK GŁOSU (1) 

Mateusz Kajzderski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LII/407/23 

w sprawie „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Dęborzyce, Buszewo” 

Uchwała stanowi załącznik 8 do niniejszego protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi 

Kikowo”.(druk 419/23) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Kierownik Referatu 

Środków Zewnętrznych Aleksandra Gularek 

  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego poinformował, iż Komisja wyraziła 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Radny Przemysław Chojan podziękował sołtysom zarówno Pani Sołtys Iwonie 

Nowak, jak i sołtysowi Kamilowi Pogorzelczykowi za przewodniczenie zespołom, 



które opracowały dokumenty strategii.  

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Kikowo”.(druk 419/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 

Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, 

Lech Stępień, Marek Wendt 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LII/408/23 

w sprawie „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Kikowo” 

Uchwała stanowi załącznik 9 do niniejszego protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w rejonie 

położonego w rejonie ulicy Piastowskiej w Pniewach.(druk 420A/23) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawił zgodnie z treścią Inspektor Jerzy Franek. 

  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego poinformował, iż Komisja wyraziła 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

  

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w rejonie ulicy Piastowskiej w 

Pniewach.(druk 420A/23).  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 

Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, 

Lech Stępień, Marek Wendt 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LII/409/23 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w rejonie położonego  

w rejonie ulicy Piastowskiej w Pniewach. 

Uchwała stanowi załącznik 10 do niniejszego protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu działek ewidencyjnych o nr 110/3, 109/1, 110/2, 

297 i 31/1 położonych w miejscowości Rudka. (druk 421/23) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawił zgodnie z treścią Inspektor Jerzy Franek. 

  

Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak zwrócił uwagę, że zmiana w planie, którą 

mamy przyjąć spowoduje, że tereny pierwotnie oznaczone jako tereny lasów i 

zalesień zostaną zamienione na tereny zabudowy mieszkalnej. Na tym terenie 

znajdują się też stawy i cieki wodne, które, w jego ocenie, należy chronić.  

Zgłosił to teraz, ponieważ wcześniej nie było możliwości, gdyż radni otrzymali już 

gotową wersję tego planu. Stwierdził, że nie poprze takiej zmiany.  

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego poinformował, iż Komisja wyraziła 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 



Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Przemysław Chojan, Mateusz Kajzderski, Szymon Krawczyk, Paweł Prętki, Janusz 

Ratajczak, Eugeniusz Skubiszyński, Lech Stępień 

PRZECIW (3) 

Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Jacek Siminiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Marek 

Wendt 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

siedmioma głosami za, przy trzech głosach przeciw i pięciu wstrzymujących podjęła 

 

UCHWAŁĘ NR LII/410/23 

w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla terenu działek ewidencyjnych o nr 110/3, 109/1, 110/2, 297 i 31/1 

położonych w miejscowości Rudka 

Uchwała stanowi załącznik 11 do niniejszego protokołu 

 

15. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023. (druk 422/23) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Skarbnik Elżbieta 

Bandurowicz 

  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, iż Komisja wyraziła 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

  

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023. (druk 422/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 



Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 

Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, 

Lech Stępień, Marek Wendt 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LII/411/23 

o zmianie uchwały budżetowej na rok 2023 

Uchwała stanowi załącznik 12 do niniejszego protokołu 

 

16. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pniewy na lata 2023-2032. (druk 423/23) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Skarbnik Elżbieta 

Bandurowicz 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, iż Komisja wyraziła 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

  

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pniewy na lata 2023-2032. (druk 423/23).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 

Jacek Siminiak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, 

Lech Stępień, Marek Wendt 

 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR LII/412/23 

o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pniewy na lata 2023-2032 

Uchwała stanowi załącznik 13 do niniejszego protokołu 

 

17. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak odczytał odpowiedź na 

interpelację Radnej Jolanty Graś, złożonej na poprzedniej sesji. 

 

Burmistrz Gminy Jarosław Przewoźny odniósł się do odpowiedzi Zarządu Powiatu 

Szamotulskiego. Stanowisko Powiatu jest niekonsekwentne. Burmistrz spotka się w 

tym temacie ze Starostą. 

 

Radny Jacek Piechocki zapytał, czy gmina otrzymała ekspertyzę instalacji 

fotowoltaicznej na szkole podstawowej. 

 

Burmistrz odpowiedział twierdząco. 

 

Radny Jacek Siminiak czy naprzeciwko marketu Spar planowana jest budowa 

kolejnego marketu. 

 

Burmistrz potwierdził. Będzie to market Lidl. 

 

Radny Paweł Prętki zapytał, czy jest przewidziane łatanie dziur i uzupełnianie 

ubytków tłuczniem na drogach osiedlowych. Zwrócił również uwagę na uszkodzenia 

czterech płyt na ul. Borówkowej.  

 

Burmistrz Jarosław Przewoźny udzielił informacji. 

Kierownik Maciej Wieczorek dodał, że dzisiejszą uchwałą budżetową zostały 

zwiększone środki na to zadanie i można będzie podpisać umowę z wykonawcą na 

uzupełnianie ubytków w asfaltach zgodnie z posiadanym planem. 

 



18. Wolne wnioski i informacje. 

Sołtys Adam Kubacki zapytał o drogę Karmin – Podpniewki - Nojewo 

Odniósł się do funduszu sołeckiego. Jego zdaniem na wsi jest mało inwestycji.  

 

Przewodniczący Rady Krzysztof Matuszak złożył obecnym najlepsze życzenia  

z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych. 

 

19. Zakończenie 

Z uwagi na zrealizowanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy 

Krzysztof Matuszak podziękował uczestnikom za udział i  LII sesję Rady Miejskiej 

uznał za zakończoną. 

 

Sporządziła            Przewodniczący Rady Miejskiej 

Magda Balcer                                Radny Krzysztof Matuszak  

 

 

 

 

 


